
 

 

 

Interpellation om fuktskador i Björkhagen 

 

Det har under en längre tid varit fuktskador i vissa källarutrymmena i Björkhagens 

hyresrätter. De boende där har blivit lovade att åtgärder skall utföras för att få bukt med 

problemet. En informationslapp har skickats ut med inget har hänt. Detta väcker både oro och 

obehag hos de boende.  

 

 

Därför vill jag ställa följande frågor till ordföranden för Hammaröbostäder 

Varför har ni ännu inte åtgärdat problemen med fuktskador i vissa av källarutrymmena i 

Björkhagen och när kommer detta att åtgärdas? 

 

 

Anders Ahl (SoB) 

 

Skoghall den 24 november 2024 

 

 


